

Franckesche Stiftungen zu Halle

Liber Latinus In Vsum Puerorum Latinam Linguam Discentium Editus

Büsching, Anton Friedrich

Berolini, 1767

VD18 1347295X

De cultu hortorum.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266

Omnis furculus omni arbori inferi potest, si non est ei, cui inferitur, cortice dissimilis; si vero etiam similem fructum, et eodem tempore affert, sine scrupulo egregie inferitur. Tria genera porro insitionum antiqui tradiderunt: vnum, quo resecta et fissa arbor resectos furculos accipit: alterum, quo resecta inter librum et materiam semina admittit, quae utraque genera verni temporis sunt: tertium, quo ipsas genamas cum exiguo cortice in partem sui delibratam recipit, quam vocant agricolae emplastrationem, vel ut quidam, inoculationem. Hoc genus insitionis aestiuo tempore optime usurpatur.

De cultu hortorum.

Hortus ab incurfu hominum pecudumque muniendus est. Vetusissimi auctores viam sepe in structili praetulerunt, quia non solum minorem impensam desideraret, verum etiam diuturnior permaneret. Claudendus autem est hortus vastissimis spinis, maxime rubi, paliuri, et eius quam sentem canis appellant. Locum eligi conueniet, iuxta villam, praecipue pinguem, quique adueniente riuo, vel si non sit fluens aqua, fonte puteali possit irrigari. Providendum est, ne hortus areae subiaceat, ne per trituram venti possint paleas aut puluerem in eum perferre: nam utraque sunt oleribus inimica. Inordinandi pastinandique soli duo
I sunt